
PARGAS STAD 

ÄLDRERÅDET 4/2022 

Tid: 6.9.2022 kl. 10.30-11.05 

Plats: Styrhytten, stadshuset 

 

 

Närvarande Nyberg Widar  ordförande 
Ahlsund Christina medlem 

 Ginman Leif  medlem 
 Kronqvist-Sundström Clara medlem 
 Mäkeläinen Greta medlem 
 Planting Ann  medlem 

Salonen Markku vice ordförande  
 Knuts Åsa  sekreterare 
 
Frånvarande Brunnsberg Annika medlem 
 Lindqvist Yngve medlem        
 Nymalm Elisabeth medlem 
 Åkerfelt Bertil  medlem 
 
Gäst Lundberg Ulrika äldreomsorgschef § 24-27 
 
 
§ 24 Öppnande av mötet 

Ordföranden öppnade mötet kl. 10.30  
 
§ 25 Mötets laglighet och sammankallande 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
§ 26 Justering av protokollet från senaste möte 

Protokollet från senaste möte justerades. 
 

§ 27 Hälsningar från kommunområdena 
  
 Äldreomsorgschef Ulrika Lundberg informerade om följande: 
 

• Egentliga Finlands välfärdsområdesdirektör Tarmo Martikainen besökte 31.8 
Välfärdscentret i Pargas samt Korpo hälsostation. Viktiga frågor som berör hela 
Pargas framtid diskuterades. 
 



• ännu är endast de högsta cheferna i Egentliga Finlands välfärdsområde valda. Till 
direktör för äldreomsorgen har Eeva-Sirkku Pöyhönen utsetts.   
 

• Vårdardimensioneringen i staden kan inte fullföljas p.g.a att det inte finns 
tillräckligt med behöriga vårdare. 

 

Rådets medlemmarna kom med följande frågor som äldreomsorgschefen lovade svara på 

vid följande möte: 

• De egna till en klient på Björkebo har kontaktat äldrerådet med frågan varför 

vårdarna handlar mat till klienter från M-market, ortens dyraste affär. 

 

• För att höja klienternas trivselfaktorer har personalen planterat olika växter 

utanför Grannas i Nagu och på Solgläntans gård i Pargas. Personalen sköter även 

om dessa på sin fritid. Från stadens håll har dessa odlingar kritiserats och meddelat 

att de kommer att tas bort. Nu undrar rådet varför inte dessa trivselhöjande 

odlingar får finnas då staden grönenhet inte själva ordnar något liknande. 

 

• En medlem önskar mera information om hur trafiksäkerhetsarbetsgruppens arbete 

och hur föreningsprogrammet i staden beaktas i den äldrepolitiska strategin. 

 
§ 28 Övriga ärenden. 

• På ett tidigare möte önskade en medlem information om 
intressebevakningsfullmakter. Skärgårdens Kombi ordnar 12.10 en 
föreläsning om intressebevakningsfullmaktens betydelse. Information om dessa 
fullmakter finns också på nätet bl.a på adressen: 
https://dvv.fi/sv/intressebevakningsfullmakt 
 

• Sekreteraren lovade kolla upp om det finns fungerande hörselslinga på Bryggan 
och i Styrhytten. 

 
  
§ 29 Följande möte. 

Rådet för personer med funktionsnedsättning bjuder in äldrerådet till ett gemensamt 

möte i oktober. 

 
  
 Pargas 6.9.2022  
 
 
 
   
Widar Nyberg    Åsa Knuts 
ordförande    sekreterare 
 

https://dvv.fi/sv/intressebevakningsfullmakt


 
 
 
 

  


